
 

  

 

 

 

 

Referat afdelingsmøde i afd. 01-39 Skovbakkehjemmet 

 

Tidspunkt: 15.09.2021 

 

Antal fremmødte:  0 lejemål, 0 personer  

 

Fra Skive Kommune: Mette Palshøj  

 

Fra Bomiva deltog: Johnny Mark og Elsebeth Madsen  

 

Valg af dirigent: Elsebeth Madsen 

 

Bestyrelsens beretning, herunder orientering om regnskab for 2020:  

Regnskabet er godkendt af Bomivas hovedbestyrelse. 

 

Budget for 2022: 

Da der ingen beboer deltog i mødet, skal budgettet for 2022 godkendes af Bomivas 

hovedbestyrelse. 

 

Indkomne forslag: 

Ingen. 

 

Valg: 

Ingen valg. 

 

Eventuelt: 

Aftalt med Mette Palshøj: 

Der lukkes af for vand til springvand. Johnny Mark og Mette Palshøj aftaler til foråret, om 

springvandet skal i drift igen. 

Der ønskes fremover monteret sorte toiletsæder hos beboerne. 

Berøringsfrie blandingsbatterier på badeværelser er uhensigtsmæssige, men vil være en god 

løsning i de fleste køkkener. Det aftales med personalet, hvad der skal skiftes til i de enkelte 

boliger. 

Der er ønske om udskiftning af del af beplantning i bed, det aftales nærmere på efterårets 

markvandring. 

Der er planlagt maling af Fyrbakken i 2021, det forsøges udført i første halvdel af november 

måned. 

 

 

 

 

 

 

 

Referent/Dirigent:    

 

 

Elsebeth Madsen 

16.09.2021 


